



SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND PUBLIC NOTICE

19/25

18 June 2025

Additional Public Meetings for Draft Phosphate Hill and Silver City Structure Plans

The Shire of Christmas Island is adding additional public meetings for residents to provide input into the Draft Phosphate Hill and Draft Silver City Structure Plans.

These Structure Plans contain the design of proposed new neighbourhoods, parks, open space and road networks in the Silver City and Phosphate Hill precincts. The Shire seeks community input into these proposed designs.

These Structure Plans are available on the Shire's web site www.shire.gov.cx and also available for public inspection at the Shire's front office at 2 Murray Road Christmas Island.

Public meetings to discuss these plans will be held:

- 6.30pm, Monday 7th July 2025 at the CI Seniors Centre, Poon Saan Community Hall
- 6.30pm, Tuesday 8th July 2025 at the Christmas Island Recreation Centre
- 6.30pm, Wednesday 9th July 2025 at the Kampong Malay Club Christmas Island
- 6.30pm, Thursday 10th July at the Shire Chambers, George Fam Building

Written submissions can be made by completion of the submission forms available on the Shire's web site www.shire.gov.cx and at the Shire's front office at 2 Murray Road Christmas Island.

Submission are open to 4pm Christmas Island time on the 14th July 2025 and made to the CEO via email at Shire.CEO@shire.gov.cx, or mailed to PO Box 863 Christmas Island 6798, or hand delivered to the Shire's front office 2 Murray Road Christmas Island.

The Shire is undertaking these consultations in line with Schedule 2, cl.18 and Schedule 2, cl.87 of the Planning and Development (Local Planning Schemes) Regulations 2015.

David Price
Chief Executive Officer



圣诞岛郡 公告

19/25

2025 年 6 月 18 日

《磷酸盐山与银城结构规划草案》新增公众咨询会通知

圣诞岛郡政府将增设多场公众会议，就《磷酸盐山结构规划草案》及《银城结构规划草案》征集居民意见。

上述结构规划包含银城与磷酸盐山片区拟建的新社区、公园、公共绿地及道路网络设计方案。郡政府诚邀社区居民对这些规划提案发表建议。

规划文件全文可登录郡政府官网 www.shire.gov.cx 查阅，亦可前往圣诞岛墨累路 2 号郡政府前台索取纸质版。

公众咨询会安排如下：

- 2025 年 7 月 7 日（星期一）下午 6 点 30 分，圣诞岛长者中心，Poon Saan 社区会堂
- 2025 年 7 月 8 日，星期二，下午 6 点 30 分，圣诞岛娱乐中心
- 2025 年 7 月 9 日星期三下午 6 点 30 分，圣诞岛 Kampong 马来俱乐部
- 2025 年 7 月 10 日星期四下午 6 点 30 分，郡政厅（乔治法姆大厦）

您可以通过填写提交表格来提交您的书面意见，表格可在圣诞岛郡网站 www.shire.gov.cx 上下载，或前往圣诞岛郡政府前台（地址：2 Murray Road, Christmas Island）索取。

提交截止时间为 2025 年 7 月 14 日圣诞岛时间下午 4 点，请您通过电子邮件将书面意见发送至 Shire.CEO@shire.gov.cx，或邮寄至圣诞岛邮政信箱 863 号（邮编 6798），或亲手递交至圣诞岛默里路 2 号郡政府前台。

本次咨询严格遵循《2015 年规划与发展（地方规划方案）条例》附表 2 第 18 条及第 87 条规定实施。

David Price
首席执行官



SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND PUBLIC NOTICE

19/25

18 June 2025

Mesyuarat Awam Tambahan untuk Draf Pelan Struktur Phosphate Hill dan Silver City

Shire Pulau Krismas sedang menambah mesyuarat awam tambahan untuk penduduk pulau memberikan input ke dalam Draf Phosphate Hill dan Draf Silver City Pelan Struktur.

Pelan Struktur ini mengandungi reka bentuk cadangan kejiranan baharu, taman, kawasan lapang dan rangkaian jalan raya di presint Silver City dan Phosphate Hill. Shire mencari input komuniti ke dalam reka bentuk yang dicadangkan ini.

Pelan Struktur ini tersedia di website Shire www.shire.gov.cx dan juga tersedia untuk pemeriksaan awam di kaunter depan pejabat Shire di 2 Murray Road Christmas Island.

Mesyuarat awam untuk membincangkan rancangan ini akan diadakan pada:

- 6.30 petang, Isnin 7 Julai 2025 di Pusat Warga Emas CI, Community Hall Poon Saan
- 6.30 petang, Selasa 8 Julai 2025 di Recreation Centre Pulau Krismas
- 6.30 petang, Rabu 9 Julai 2025 di Pulau Krismas Kelab Melayu Kampong
- 6.30 petang, Khamis 10 Julai di Bilik Mesyuarat Shire, Bangunan George Fam

Penyerahan bertulis boleh dibuat dengan melengkapkan borang penyerahan yang tersedia di website Shire www.shire.gov.cx dan di kaunter depan pejabat Shire di 2 Murray Road Christmas Island.

Penyerahan dibuka hingga 4 petang waktu Pulau Krismas pada 14 Julai 2025 dan dibuat kepada Ketua Pegawai Eksekutif melalui e-mel di Shire.CEO@shire.gov.cx, atau dihantar melalui pos ke Peti Surat 863 Pulau Krismas 6798, atau dihantar ke pejabat Shire 2 Murray Road Christmas Island.

Shire sedang menjalankan perundingan ini selaras dengan Jadual 2, cl.18 dan Jadual 2. cl.87 Peraturan-Peraturan Perancangan dan Pembangunan (Skim Perancangan Tempatan) 2015.

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif